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»اسحاق جهانگیری«:
باید هویت دانشجویی 
را به رسمیت شناخت

معاون اول رئیس جمهور دی پیام تبریکی به مناسبت فرا 
همه  بر  دانشجو  روز  نوشت:  دانشجو«  »روز  آذر،  رسیدن 16 
دانشجویان ایرانی مبارک. از 16آذر 1٣٣٢ که سه شهید سرافراز 
دانشکده فنی دانشگاه تهران پرچم مبارزه برای استقلال و آزادی 
را برافراشتند تا به امروز، نام دانشجو با آرمان خواهی، تلاش 
برای کسب آگاهی های علمی، اجتماعی و سیاسی، ایستادن 

ایران  اعتلای  برای  ایستادگی  و  مردم  کنار  در 
اسلامی،  انقلاب  پیروزی  در  است.  همراه 
دفاع مقدس و هر تحول بزرگ و اصلاح 
گرانه سهم و نقش دانشجویان برجسته 
بلند  گام  در هر  و ممتاز است، چنانکه 
برای توسعه علمی و همه جانبه کشور. 
هویت دانشجویی را به رسمیت بشناسیم 

و حرمت همه دانشجویان را 
پاس بداریم.

نگاهی به درآمدهای

 دولت در بودجه 1400
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خبر

سهم بالای دورهمی ها
 از انتقال کرونا

معاون کل وزارت بهداشت، در ارتباط با وضعیت بیماری 
کرونا بعد از دو هفته تعطیلی، توضیحاتی ارائه داد و گفت: 
هر کدام از مرگ های کرونایی یک تراژدی غم انگیز برای کادر 

درمان است.
ایرج حریرچی، صبح شنبه با حضور در برنامه سلام صبح 
بخیر شبکه سه سیما، اظهار کرد: در این روزها و به دنبال 
تعطیلی های دو هفته ای در شهرهای قرمز، شاهد کاهش 
بیماران  میر  و  مرگ  و  بستری  سرپایی،  مراجعه  موارد 

کرونایی هستیم.
وی با عنوان این مطلب که مرگ و میر بیماران کرونایی 
روند نزولی گرفته است، افزود: در این مسیر، اجرای طرح 
شهید سلیمانی می تواند منجر به تداوم این وضعیت شود.

حریرچی ادامه داد: محدودیت های هوشمند و قرنطینه افراد 
مبتلا و حمایت از گروه های در معرض خطر و…، با کمک 
گروه های جهادی، در طرح شهید سلیمانی گنجانده شده است.

وی در ارتباط با وضعیت مدافعان سلامت در این روزها، 
یک  درمان  کادر  خستگی  که  است  این  واقعیت  گفت: 
خستگی مزمن و البته روحی و روانی است، چون در مواجهه 

با بیماران و فوتی ها هستند.
معاون کل وزارت بهداشت، تاکید کرد: هر کدام از مرگ های 

کرونایی یک تراژدی غم انگیز برای کادر درمان است.
حریرچی در ارتباط با تعیین تکلیف محدودیت ها و رعایت 
پروتکل های بهداشتی در شهرهای قرمز، نارنجی و زرد، گفت: 
هر دوشنبه در خصوص وضعیت شهرهای زرد، نارنجی و 

قرمز، تصمیم گیری می شود.
وی با اشاره به سهم بالای انتقال بیماری از درون خانه ها، 
افزود: اگر ۱۰درصد خانوارها شب نشینی های دورهمی داشته 
باشند جمعیتی بالغ بر دو میلیون و چهار صد هزار نفر 

می شود که بسیار خطرناک است.

روند صعودی کرونا 
در ۳ استان شمالی

سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به روند بیماری کرونا در 
دارای  تعداد شهرستان های  کشور، گفت: علی رغم کاهش 
وضعیت قرمز، نمودار وضعیت بستری بیماران کرونا در برخی 
استان ها مانند استان مازندران، گیلان و گلستان در حال 

صعود است.
دکتر سیما سادات لاری، گفت: میانگین بروز هفتگی موارد 
مثبت بستری در هفته دوم آذرماه در کشور حدود ۱۷نفر به 
ازای هر ۱۰۰هزارنفر جمعیت گزارش شده است که بیشترین 
میزان بروز به ترتیب در استان های ایلام، سمنان، اردبیل، 
یاسوج و یزد گزارش شده است. میران بروز در استان های یاد 
شده با اختلاف قابل توجهی بیشتر از میانگین کشوری است.

وی افزود: میانگین کشوری بروز هفتگی موارد مرگ و میر 
ناشی از بیماری در کشور در هفته دوم آذرماه ۳۶نفر به ازای 
هر یک میلیون نفر جمعیت است که بیشترین میزان بروز 
در استان های یزد، کردستان، اردبیل و خراسان جنوبی گزارش 

شده است.
لاری تأکید کرد: علی رغم کاهش تعداد شهرستان های دارای 
وضعیت قرمز و همچنین کاهش نسبی در موارد بستری و 
مرگ و میر ناشی از بیماری در کشور که مرهون همکاری 
مسئولانه شما عزیزان در عمل به توصیه های بهداشتی و 
توسعه همکاری بین بخشی و تلاش شبانه روزی کادر درمان 
است، نمودار وضعیت بستری بیماران کرونا در برخی استان ها 
مانند استان مازندران، گیلان و گلستان در حال صعود است.

وی گفت: بنابراین شرایط حال حاضر در کشور به رغم بهبود 
نسبی نسبت به هفته های اخیر همچنان ناپایدار، حساس و 
شکننده است و بیم آن می روند که عادی انگاری شرایط و 
سهل انگاری در رعایت پروتکل ها زمینه خیز مجدد بیماری 
را فراهم کند. رعایت پروتکل های بهداشتی اصل مهمی در 

تأمین سلامت و معیشت مردم است.

کرونا در ایران

از  گفت:  رئیس جمهوری  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
طریق بهینه سازی موتورخانه ها می توان حدود ۱۰۰هزار 
اشتغال در کشور ایحاد کرد و اینگونه می توان گامی مهم 
در راستای اشتغال دختران فارغ التحصیل جویای کار در 

این زمینه برداشت.
مراسم  در  ابتکار  معصومه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
با وزارت  انرژی  الگو مصرف  امضای تفاهم نامه اصلاح 
نفت با محوریت زنان و خانواده ایرانی اظهار کرد: اصلاح 
الگوی مصرف انرژی و حفظ منابع که از موضوعات مهم 
این تفاهم نامه است می تواند در راستای گفتگوی ملی 
خانواده پیگیری شود و یکی از موضوعات مهم مطرح 
در خانواده ها باشد تا بتوان این حساسیت را به نسل های 

آینده منتقل کرد.
ابتکار با بیان اینکه امیدواریم بتوانیم از ظرفیت سازمان های 
ویژه  به  و  رسانه ها  دانشگاهیان،  تشکل ها،  مردم نهاد، 
رسانه ملی در راستای اجرای مفاهیم تأکید شده در این 
تفاهم نامه استفاده کنیم، ادامه داد: زنان می توانند از طریق 
خانواده ها و جایگاه های اجتماعی نقش الهام بخشی داشته 
باشند. هنگام فعالیتم در سازمان محیط زیست پویشی را 
تحت عنوان »پویش ۱۸درجه« آغاز کردیم و تأکید داشتیم 

تمانی افراد دمای اتاق را بر روی ۱۸درجه تنظیم کنند، 
چنین پویش هایی می توانند در راستای کاهش مصرف 

انرژی موفق عمل کنند.
بهینه سازی  طریق  از  کشورها  برخی  ابتکار  گفته  به 
موتورخانه ها و یا هوشمند سازی آن ها توانسته اند به ایجاد 
۳۰۰هزارشغل دست یابند از این رو توجه به این فعالیت ها 
و ترویج فعالیت شرکت های دانش بنیان در این زمینه 
می تواند به اشتغال دختران و جوانان فارغ التحصیل در 

حوزه های مهندسی بینجامد.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری با بیان اینکه 
باید دو رویکرد تقویت مشوق ها و فرهنگ سازی را جهت 
اصلاح الگوی مصرف دنبال کنیم، افزود: در بحث مشوق ها 
باید توجه ویژه به هدفمندی رایانه ها و الگوی مصرف مردم 
داشته باشیم تا خانواده ها متوجه منفعت اقتصادی اصلاح 
الگوی مصرف در زندگی خود شوند.وی معتقد است که با 
استناد به فرهنگ دینی، ایرانی و حتی استفاده از الگوهای 
جهانی می توانیم فرهنگ درستی را در زمینه سبک زندگی 
سازگار با محیط زیست، بهینه سازی مصرف و رعایت حقوق 

نسل های آیند ایجاد کنیم.
ابتکار ادامه داد: حفاظت از منابع و مورد توجه قرار دادن 

حقوق نسل های آینده تکلیف انسانی ما محسوب می شود. 
همچنین توسعه پایدار به معنای قابل دسترس بودن منابع 
توسعه برای نسل های آینده باید مورد توجه بیشتری قرار 
گیرد. اذعان داریم در مباحثی نظیر مصارف خانگی، صنعتی 
و تا حدی نیروگاهی با مشکلاتی مواجه بودیم که از تبعات 
آن می توان به آلودگی هوا و محیط زیست اشاره کرد. وی در 
انتها گفت: از این رو اصلاح الگوی مصرف در جهت رونق و 
تأمین نیازهای اقتصادی بسیار اهمیت دارد که امید است 
با امضای این تفاهم نامه و به تبع آن موافقت نامه بتوانیم 

گام های خوبی در این راستا برداریم.

خبر اول

اذعان ابتکار به آلودگی هوا و محیط زیست به دلیل مشکلات مصرف انرژی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید احمدعلی رضایی  را گرامی می دارد

مدیرکل داروی سازمان غذا و دارو با بیان این  که مطالعات 
انسانی  فاز  وارد  آینده  هفته  ظرف  داخلی  شرکت  دو 
تأیید  در صورت  می  شوند گفت: پیش  بینی می  کنیم 
واکسن  های خارجی و تامین ارز مورد نیاز ظرف ۲ماه 

آینده بتوانیم یک محموله را وارد کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر سیدحیدر محمدی با 
اشاره به تلاش  های وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو 
به منظور تامین واکسن مورد نیاز مردم کشور اظهار کرد: 
6 شرکت داخلی در حال انجام مطالعات بر روی تولید 
واکسن کرونا هستند که مطالعات آزمایشگاهی آن  ها 
به پایان رسیده است و برخی از آن  ها در فاز مطالعات 
حیوانی هستند و برخی درخواست مجوز ورود به فاز 

مطالعات انسانی را به سازمان غذا و دارو ارائه داده  اند.
وی افزود: مطالعات دو شرکت داخلی ظرف هفته آینده 
وارد فاز انسانی می  شوند و امیدواریم در ماه  های ابتدایی 

سال1400 بتوانند این واکسن را تولید کنند.
مدیرکل داروی سازمان غذا و دارو با اشاره به اینکه 

به منظور تامین هرچه سریع  تر واکسن کرونا، همزمان 
با ادامه تولید داخل، مذاکرات با شرکت های خارجی 
پیش  بینی  کرد:  بیان  است،  شده  انجام  تولیدکننده 
می  کنیم در صورت تأیید واکسن  ها و تامین ارز مورد 
نیاز ظرف ٢ماه آینده بتوانیم یک محموله را وارد کنیم!

وی توضیح داد: میزان تامین واکسن، به میزان تولید 
شرکت  ها بستگی دارد، از طرفی اولویت این شرکت  ها، 
است؛  کوواکس  بعدی  درجه  در  و  خودشان  کشور 
کوواکس نیز متعهد شده که واکسن را به کشورهای عضو 
خود ارائه کند که البته ما نیز عضو کوواکس هستیم و 
از آن طریق هم واکسن تهیه خواهیم کرد؛ مرحله سوم 
تامین واکسن نیز قرارداد تجاری است که ما با کشورهای 
چین، هند و چند کشور اروپایی در حال رایزنی هستیم.

رئیس مرکز تحقیقات ایدز ایران، دو چالش اساسی در 
کنترل ایدز در کشور را برشمرد و گفت: مردم با مراجعه 
به مراکز مشاوره بیماری  های رفتاری می توانند به طور 

رایگان تست بدهند.
دکتر مینو محرز درباره راه  های انتقال HIV )ویروس 
طریق  از  اچ  آی  وی  عفونت  کرد:  اظهار  ایدز(  بیماری 
تماس جنسی محافظت نشده )بدون کاندوم( با فرد 
منتقل  سالم  فرد  به  آلوده  فرد  خون  انتقال  و  آلوده 
سرنگ  از  که  افرادی  در  نیز  اتفاق  این  که  می  شود 
مشترک برای تزریق مواد مخدر استفاده می  کنند، دیده 
بارداری،  دوران  در  که  در صورتی  می  شود همچنین 
مثبت بودن اچ  آی  وی یک مادر تشخیص داده نشود، 
اما اگر در  انتقال به فرزند اوست  این ویروس قابل 
دوران حاملگی ابتلا به HIV در مادر تشخیص داده شود 
بلافاصله تحت درمان دارویی قرار می  گیرد و نوزادش 
گرفتار بیماری نمی  شود. وی ادامه داد: راه عمده انتقال 

بیماری در کشور ما تماس جنسی با فرد آلوده است.

آمار ایدز در ایران

وی درباره آمار ابتلا به اچ  آی  وی در ایران تصریح کرد: 
برحسب داده  های موجود و نرم  افزاری که UNAIDS در 

اختیار ما گذاشته است، یک آمار تخمینی از تعداد 
مبتلایان به بیماری ایدز در اختیار داریم؛ آمار تخمینی 
 HIV مثبت  مورد  هزار   60 حدود  که  می  دهد  نشان 
در ایران داریم؛ در حالی که ما حدود نیمی از تعداد 
مبتلایان به این بیماری را در کشور شناسایی کرده  ایم 
و نیمی دیگر از بیماران هنوز از بیماری خود اطلاع 

ندارند!

دو چالش کنترل HIV در ایران

محرز افزود: دو مورد از چالش  های ما در پیشگیری 
و درمان این بیماری در کشور، کمبود آگاهی مردم 
نسبت به این بیماری و انگ اجتماعی این بیماری 
آزمایش  می  ترسند  افراد  از  بسیاری  نتیجه  در  است 
بدهند. رئیس مرکز تحقیقات ایدز ایران با بیان این  که 
افراد اچ  آی  وی مثبت ممکن است سال  ها بدون علامت 
این  نهفتگی  دوره  دلیل  به  کرد:  خاطرنشان  باشند، 
بیماری، در صورتی که افراد تست و شناسایی نشوند، 

افراد دیگر را به راحتی آلوده می  کنند.

برای انجام تست رایگان ایدز کجا برویم؟

وی در پاسخ به این سؤال که مردم برای انجام دادن 

تست ایدز باید به کجا مراجعه کنند، بیان کرد: بیش 
از ٢00 مرکز مشاوره بیماری  های رفتاری در ایران وجود 
دارد که مردم با مراجعه به این مراکز می  توانند مشاوره 
دریافت کنند و در صورت نیاز، به طور رایگان تست 
بدهند؛ در صورتی که تست فرد، مثبت شود به صورت 
رایگان تحت درمان با داروهای به  روز دنیا و مراقبت 
قرار می  گیرد و تمام نکات برای پیشگیری از انتقال 
این بیماری به خانواده و اطرافیانش به او آموزش داده 

می  شود.

ایدز بیماری کشنده نیست

یک  دیگر  آی وی  اچ  به  ابتلا  این  که  بیان  با  محرز 
بیماری کشنده محسوب نمی  شود، تأکید کرد: عفونت 
HIV یک به شرطی که فرد مبتلا، درمان و مراقبت 
را ادامه دهد یک بیماری کاملاً قابل کنترل است و 
افراد مبتلا به این ایدز می  توانند در محیط  های کاری 
و اجتماعی حضور پیدا کنند زیرا این ویروس از طریق 
کارهای روزمره زندگی منتقل نمی  شود. رئیس مرکز 
تحقیقات ایدز ایران تأکید کرد: باید انگ اجتماعی این 
بیماری از بین برود و افراد مبتلا بتوانند در جامعه 

حضور پیدا کنند.

احتمال واردات واکسن های خارجی کرونا ظرف ۲ماه آینده!

برای انجام »تست رایگان HIV« به کجا مراجعه کنیم؟

بهداشت

سلامت
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جامعه

تمدید محدودیت های کرونایی
 در پنج شهر استان قزوین

به  با جمع بندی گزارش های مربوط  استاندار قزوین گفت: 
وضعیت بیماری کرونا در قزوین، محدودیت های کرونایی در 

پنج شهر استان برای یک هفته دیگر تمدید شد.
کرونایی،  محدودیت های  به  اشاره  با  جمالی پور  هدایت الله 
تصریح کرد: با توجه به قرمز شدن وضعیت استان قزوین در 
هفته های گذشته طبق مصوبه ستاد کرونا و قرارگاه عملیاتی 
استان تصمیم گرفته شد که محدودیت هایی در کسب و کار و 
تردد مردم اعمال شود تا بتوانیم شرایط بیماری را کنترل کنیم. 
وی افزود: هر چند باید از همکاری مردم و کسبه در اجرای 
طرح هوشمند محدودیت ها تشکر و قدردانی کنیم اما همچنان 
نگران سلامت مردم هستیم و تا زمانی که روند بیماری در 
استان نزولی نشده باید مراقبت ها و محدودیت ها تشدید شود. 
استاندار قزوین اظهار کرد: بر اساس تصمیم ستاد ملی کرونا در 
کشور محدودیت های کرونایی در شهرهای قرمز یک هفته دیگر 
تمدید شده است و در این راستا برخی شهرهای ما نیز در این 
ردیف قرار دارند. وی خاطرنشان کرد: بر اساس اعلام سخنگوی 
ستاد مقابله با کرونا تعداد ۱۶۰ شهر با وضع قرمز روبه رو بودند 
که این تعداد اکنون به ۶۴شهر کاهش یافته و محدودیت ها 
در این شهرها تا یک هفته دیگر ادامه می یابد. جمالی پور تأکید 
کرد: در استان قزوین شهرهای قزوین، البرز، آبیک، بوئین زهرا 
و تاکستان در لیست قرمز قرار دارند، بنابراین محدودیت های 

اعمال شده تا یک هفته دیگر تمدید می شود. 
وی یادآور شد: محدودیت کنونی در همه شهرها تا صبح روز 
شنبه ادامه دارد و از شنبه- ۱۵آذرماه تا یک هفته دیگر تمدید 
تغییر  که  شهرهایی  برخی  در  محدودیت ها  این  می شود، 

وضعیت داشته باشند کمتر خواهد شد. 
استاندار قزوین خواستار تداوم همکاری مردم در اجرای این 
مصوبات شد و گفت: مردم باید صبوری کنند و تحمل داشته 
باشند تا سلامت خود و خانواده و مردم دیگر به خطر نیفتد، 
طی این محدودیت ها همه اصناف غیر از مشاغل گروه یک 
تعطیل است و ورود خودروهای غیربومی به شهرهای قرمز 
و نارنجی ممنوع است و متخلفان جریمه می شوند. وی بیان 
کرد: شهرستان آوج در حال حاضر در وضعیت نارنجی قرار دارد 

و گروهای یک، دو و سه در این شهر اجازه فعالیت دارند.

ذخیره مرکبات برای میوه
 شب عید در گیلان

مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی گیلان گفت: بخشی 
از مرکبات گیلان برای شب عید ذخیره می شود.

منوچهر پارسافر با بیان اینکه هم اکنون مرکبات از باغات این 
استان در حال برداشت است و تا کنون ۲۰هزارتن مرکبات 
معادل ۱۰درصد محصول باغ های استان برداشت شده است، 
اظهار کرد: امسال هم کیفیت مرکبات گیلان بسیار مطلوب 
است و بیش از سال گذشته محصول از باغات این استان 
۱۷۵هزارتن  گذشته  سال  افزود:  وی  شد.  خواهد  برداشت 
از باغات مرکبات گیلان محصول برداشت شد و پیش بینی 
می شود، امسال ۱۹۰هزارتن مرکبات به ارزش هزار و ۴۵میلیارد 
تومان، از ۱۱هزار و ۱۶۳هکتار باغ  مرکبات استان برداشت شود. 
پارسافر ادامه داد: گیلان رتبه پنجم کشور در تولید مرکبات را 
دارد و علاوه بر صادرات مرکبات به خارج استان، تلاش می 
شود بیشتر این محصول در داخل استان، به ویژه برای تأمین 
میوه شب عید شهروندان گیلانی مصرف شود. مدیر امور 
زراعت سازمان جهاد کشاورزی گیلان، تصریح کرد: بهره برداری 
از باغات جدید که سال گذشته نهال کاری شده بودند، تغذیه 
مناسب باغات و... از جمله دلایلی است که منجر به افزایش 
تولید مرکبات در گیلان شده است. وی با اشاره به اینکه بیشتر 
لنگرود تولید  محصول مرکبات گیلان در رودسر، املش و 
می شود، گفت: بخشی از مرکبات گیلان برای شب عید ذخیره 

می شود تا مردم برای تامین آن مشکلی نداشته باشند.

استان  ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »امیر دهقانی« 
- دانشجوی شهید - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

با  رایزنی هایی  گفت:  البرز  مرکز  اصناف  اتاق  رئیس 
فعال  را  سامانه ای  تا  گرفته  صورت  معتبر  شرکتی 
کنیم که از طریق آن واحدهای صنفی بتوانند کالاها 
و اجناس خود را به صورت غیرحضوری و اینترنتی به 

فروش برسانند.

به گزارش »دنیای هوادار«، بهروز حصاری با اشاره به 
۹۰درصد  حدود  البرز  وضعیت  نارنجی شدن  با  اینکه 
اصناف البرز اجازه فعالیت پیدا کرده اند، اظهار کرد: این 
واحدها تا آغاز ساعت منع تردد )۹شب( اجازه فعالیت 

پیدا کرده اند.

واحدهای   ۴ و  گروه های۳  هنوز  داد:  ادامه  وی 
صنفی شامل تالارهای پذیرایی، سالن های زیبایی و 

آرایشگاه های زنانه مجوز فعالیت ندارند.
کنون  تا  کرونا  شیوع  از  اینکه  به  اشاره  با  حصاری 
لحاظ  از  زیاد  تعطیلی  واسه  به  صنفی  واحدهای 
به  توجه  با  گفت:  دیده اند،  زیادی  آسیب  اقتصادی 
اینکه مشخص نیست واکسن کرونا چه زمانی به طور 
کامل در کشور توزیع شود و این ویروس تا چه زمانی 
شیوع داشته باشد به دنبال راه کارهایی برای ادامه 
فعالیت واحدهای صنفی در زمان تعطیلی احتمالی 

هستیم.
رئیس اتاق اصناف مرکز البرز اضافه کرد: بر این اساس 
رایزنی هایی با شرکتی معتبر صورت گرفته تا سامانه ای 
را فعال کنیم که از طریق آن واحدهای صنفی بتوانند 
و  غیرحضوری  صورت  به  را  خود  اجناس  و  کالاها 

اینترنتی به فروش برسانند.
این  راه اندازی  با  شک  بدون  گفت:  مسئول  این 
سامانه از آسیب اقتصادی به اصناف در زمان اعمال 

محدودیت های خاص تا حد زیادی جلوگیری می شود.

۹۰ درصد اصناف البرز اجازه فعالیت دارند

مدیرکل میراث فرهنگی البرز با بیان این مهم که جبهه 
شرقی پل دختر کرج یعنی قسمتی که محل عبور عابر 
پیاده است به یکباره فرو ریخته است، گفت: برنامه مرمت 
اصلی پل تاریخی کرج اواخر زمستان اجرایی می شود 
ولی از روزیکشنبه شاهد اجرای عملیات مرمت اضطراری، 
نجات بخشی و رفع آسیب های اولیه این پل خواهیم بود.
فریدون محمدی اظهار کرد: قدیمی ترین سازه در شهر 
کرج پل دختر )پل سلیمانیه یا پل شاه عباسی( نام دارد، 
این پل که به عنوان یک پل تاریخی در شرق کلان شهر 
کرج و در جنب قلعه صمصام قرار گرفته است، به علت 
بارندگی های اخیر جبهه شرقی پل فروریخت. وی با اشاره 
به اینکه در پل دختر مصالحی مانند آجر، گچ نیم پز و 
سازه استفاده شده است، عنوان کرد: طی سالیان قدیم در 
دهه۵۰، این پل محور تردد کرج به تهران بوده و خودروها 
از این پل عبور می کردند، بعد از آن مسدود می شود و تنها 

به عنوان محل عبور عابر پیاده استفاده می شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان البرز تصریح کرد: طی سالیان متمادی هر از چند 
گاهی به دلیل ایرادی که در پل وجود داشت، مرمت 
مقطعی توسط سازمان میراث فرهنگی البرز انجام شده 

است اما امروز جبهه شرقی پل قسمتی که محل عبور 
عابر پیاده است به یک باره نشست کرد.

چندین بار کار مرمت، رفع آسیب و رفع خطر انجام 
شده است

وی افزود: چندین بار کار مرمت، رفع آسیب و رفع خطر 
برای این پل انجام شده است و هیچ موردی دال بر 
اینکه نشان دهد، این پل ریزش کند مشاهده نشده 
فرهنگی  میراث  توسط  به طور مستمر  است، چراکه 
استان مورد بازدید قرار می گرفت. محمدی با بیان اینکه 
معمولاً در پل های تاریخی به دلیل اینکه بر روی رودخانه 
قرار گرفته اند، بعضاً آب به پایه های آن نفوذ می کند، 
خاطرنشان کرد: مصالحی که در آن به کار رفته عمدتاً آجر 
است و به علت بارندگی های مختلف که در سال های 
متمادی انجام می شود، آب در بدنه پل نفوذ می کند و 
باعث ریزش پل می شود، این اتفاق امروز برای پل کرج 

نیز رُخ داد.

انسداد مسیرهای پیاده رو

محمدی با اشاره به برگزاری جلسه ای برای تخمین 

میزان آسیب و اعتبار مورد نیاز برای مرمت پل خاتون با 
حضور کارشناسانی از وزارت میراث فرهنگی و کارشناسان 
فنی اداره کل میراث فرهنگی البرز اظهار کرد: بعد از بازدید 
از این پل مقرر شد در مرحله اول موضوع حفاظت از پل 
در دستورکار قرار بگیرد. وی توضیح داد: علاوه بر این 
موضوع حفاظت و مرمت اضطراری این پل نیز مطرح 

شد که این فرایند از امروز آغاز می شود. 
این مسئول تأکید کرد: کمیته ای فنی موظف شده تا 
اعتبار و متریال مورد نیاز برای مرمت این پل را مشخص 
کند. وی با تأکید براینکه مرمت پل خاتون به زودی آغاز 
می شود افزود: باید در شرایطی مرمت این پل انجام شود 
که کمترین میزان بارندگی و رطوبت وجود داشته باشد 
چون مرمت آن با آجر و گچ نیم پزی است که پل با آن 
ساخته شده و امکان استفاده از مصالح دیگری وجود 
ندارد. این مسئول با اشاره به علت ریزش این پل گفت: 
بارندگی و عبور آب از زیر این پل باعث جذب رطوبت از 
طریق این پل شده و در نهایت این رطوبت باعث آسیب 
بخشی از این سازه شده است. مدیر کل میراث فرهنگی 
البرز توضیح داد: ریزش این پل آسیب جانی نداشته و 

از روزجمعه تردد از روی این سازه ممنوع شده است.

»محمدی« خبرداد:

مرمت اضطراری پل تاریخی کرج از امروز آغاز می شود 

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز اعلام 
کرد: یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
با استقرار در گلوگاه ها و ورودی های منطقه از ورود 
هر گونه چوب قاچاق و همچنین عبور آن ها از استان 

جلوگیری می کند.
به گزارش »دنیای هوادار« ، حامد فرضی با اشاره به 
ورودی  در  چوب  قاچاقچیان  با  برخورد  طرح  اینکه 
شهر نظرآباد از اتوبان کرج- قزوین، انجام شد، افزود:  
حمل  از  جلوگیری  هدف  با  بازرسی  ایستگاه های 
در  مجوزقانونی  فاقد  و  قاچاق  چوب  های  محموله 

مسیرهای وروردی این استان فعال شده است.
از قطع غیرقانونی درختان  وی همچنین جلوگیری 
و حمل محصولات فرعی جنگل ها را از دیگر اهداف 

اجرای این طرح برشمرد.

وی با بیان اینکه در اجرای این طرح نیروهای یگان 
داشتند،  نظرآباد همکاری خوبی  حفاظت شهرستان 
اظهار کرد: این طرح در راستای  سیاست های ابلاغی 
۹گانه سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور و با 
اخذ مجوز قانونی از دستگاه قضایی اجرایی شده است.

فرضی با اشاره به تمهیدات جدی و سختگیرانه منابع 
طبیعی در برخورد با متجاوزان و متخلفان اراضی ملی 
به ویژه در ذخیره گاه های جنگلی استان و جنگل های 
نیروهای  گفت:  نظرآباد،  و  اشتهارد  در  تاغ  ارزشمند 
یگان حفاظت منابع طبیعی ضمن آمادگی و حضور 
همیشگی درعرصه با انجام عملیات های طاقت فرسا 
وگشت زنی های مداوم و بی وقفه از انفال و منابع 
طبیعی محافظت کرده و اجازه تعرض به متخلفان و 
سودجویان به این منابع ملی ارزشمند را نخواهند داد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز از مردم 
یا  در صورت مشاهده هرگونه قطع درخت  خواست 
حمل چوب توسط وسایل نقلیه موضوع را بلافاصله به 
شماره تلفن رایگان ۱۵۰۴ و ۱۳۹ اطلاع دهند تا بتوان با 
اقدامات به موقع، جلوی افراد سودجو را گرفت و با این 

اقدامات مخرب منابع طبیعی مقابله نمود.
پیش از این ایستگاه های ایست و بازرسی برخورد با 
شهرستان  های  خروجی  و  ورودی  در  چوب  قاچاق 

اشتهارد اجرا شده بود.
گفتنی است؛ استان البرز دارای ۴۳۰هزار هکتار اراضی 
ملی و منابع طبیعی است که ۳۷۰هزارهکتار آن را 
عرصه های مرتعی، ۱۵هزار هکتار عرصه های جنگلی 
تشکیل  بیابانی  عرصه های  را  آن  هکتار  ۴۵هزار  و 

می دهد.

»مدیرکل منابع طبیعی البرز«: 

عرصه بر قاچاقچیان چوب تنگ می شود
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کرج؛ شهرِ بی نماد

Nastaran.keyvanpour@gmail.com

به برخی از شهرهای ایران که می اندیشیم، نمادی خاص و 
شاخص در ذهنمان می آید. بعضی هایشان آنقدر قدرتمند، 
که با بستنِ چشمانمان خود را در همان فضا احساس 
می کنیم. به کرج که فکر می کنیم چه؟! چه چیزی در 

ذهنمان نقش می بندد؟! 
وقتی نام کرج می آید، متاسفانه اولین چیزی که  فارغ 
از هرنماد و نشانه ای به ذهن خطور می کند، تهران است. 
چرا که کرج تا مدت ها به عنوان خوابگاهی برای تهران 

تعریف می شد.
در دهه های اخیر با رشد بالای جمعیتی، کرج جایگاهِ خود 
را به عنوان شهری مستقل از تهران و به ویژه به صورتِ 
یک کلان شهر باز کرد. کرج مانندِ اصفهان، رشت، همدان 
و ... نیست. قومیت شاخص و شناخته  شده ای چون 
دیگر شهرهای ایران ندارد و برخلاف شهرهای ذکرشده، 
به  تاریخ  در طول  بسیاری  مهاجرپذیر است. جمعیت 
آن هجوم آورده اند؛ با قومیت های مختلف، گویش  های 
خاص، فرهنگ های متفاوت. مهاجرانی که در طول تاریخ 
تعدادشان از ساکنان بومی و اصیل کرجی بیشتر شده و 

این امر دلیلی ست بر هویت خدشه دار شده اش.
توصیف کرج بر اساس یک نماد خاص و هویت بخش 
مصداق همان عبارت سهلِ مُمتنع شده  است.  ذهنتان 
می چرخد در تپه های باستانی اطراف شهر، کاروان سراها، 
حمام ها، قلعه ها و امام زاده ها، جاده چالوس و رودخانه ي 
کرج، با این حال نمی توانید یک مورد خاص  را نام ببرید 
که نشانه ای برای القای مفهوم هویت خاص و مستقلِ این 

شهر به مخاطب باشد.
هر شهر برای کسب هویت مستقل، نیاز به عناصری دارد 
که سیمای آن را شکل می دهند. نشانه یکی از مهم ترین 

عواملی ست که در این خصوص مدِ نظر قرار می گیرد. 
کوین لینچ، نویسنده و برنامه ریز شهری، در کتاب معروف 
خود؛ سیمای شهر، نشانه ها را عواملی مهم در تشخیص 

ظاهر  با  اشیائی  می داند.   شهر  مختلف  قسمت های 
مشخص مانند ساختمان ها، علائم، فروشگاه ها و یا حتی 
یک کوه. عواملی که بتوان از میان عوامل بسیار دیگر در 

سطح شهر بازشناخت.  
این نشانه ها چه در داخل شهر باشند چه در پیرامون، در 
جهت یابی نیز به شهروندان کمک می کنند. یک گنبد 
طلایی، یک تک برج و یا حتی یک تپه ی بزرگ می تواند 

به عنوان نشانه ای خاص در شهر عمل کند.
حال چه باید کرد؟ چه نمادها و چه نشانه ی خاصی برای 
شهری با چنین قدمت سکونتی و تنوع قومیت که ایران 
کوچک می نامندش، باید در نظر گرفت؟! آیا این تنوع 
قومیتی ضعف تلقی می شود؟ این امر نه تنها ضعف 
نیست بلکه، ظرفیتی برای تعریف مفاهیم سلسله وار، 

مرتبط و یکپارچه ایجاد خواهد کرد.  
فرآیند جزء به کل در نظریه سیستم ها مصداقی برای 
این حالت است. چنین فرآیندی، بدین معنی است که 
نمادهایی در مناطقِ مختلف شهر تعریف و تعبیه شود 
که خاصیت خاطره انگیزی برای شهروندان داشته  باشد و 
بتوان به کمک آن ها سابقه ی کرج را در فضاهای شهری 
شلوغ و در عینِ حال شاخص به مردم یادآوری کرده یا 

شناساند.
در دیدگاه سیستماتیک، کل عاملِ اتحاد اجزا و تشکیل 
اجزای  تمام  که  گونه ای  به  است  یکپارچه  سیستمی 
در  باشند.  مرتبط  هم  با  استقلال،  عین  در  مجموعه 
خصوص یافتن نمادی برای شهر، می توان همین دیدگاه 
نظر گرفت. هر طرح شهرسازی و  در  را  سیستماتیک 
معماری باید به مثابه سیستمی تلقی شود که محوریتی 
کلی)در اینجا نمادی برای شهر کرج( داشته باشد و در عین 
حال رابطه اجزای مجموعه)در اینجا نمادهای برای مناطق 
مختلف کرج(، به شکل گیری هدف نهایی)نماد کلی کرج( 

منتهی شود. 
چرا که در این دیدگاه، اگر بتوان اجزا و رابطه ی آن ها را با 
یکدیگر به خوبی تعریف و سازماندهی کرد، به هدفِ غایی 

که یکپارچگی کل سیستم است، دست خواهیم یافت.
بر این اساس، نماد و نشانه ای باید در شهر کرج و در 
مناطق مختلفِ شهر مدنظر قرار گیرد که سنت و مدرنیته ی 
شهر را در تقابل با هم که نه، بلکه در تعامل با یکدیگر قرار 
دهد، از لحاظ بصری و زیبایی شناختی قابل توجه باشد و 
هویتی مستقل به شهر القا کند؛ تا جایی که دیگر کرج را 

شهرِ نمادهای برباد رفته ندانند.

دریچهگزارش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

رونمایی از سه پرده تحولات این روزهای کشتی 

پرده اول

روس ها قصد دارند با تمام قوا در رقابت های جام جهانی 
کشتی آزاد و فرنگی صربستان حضور پیدا کنند. آنان اعتقاد 
دارند پس از قریب به ۸ ماه دوری از رقابت های بین المللی، 
میدان صربستان فرصت مناسبی است تا سرمایه های کشتی 
خود را در این آوردگاه به بوته آزمایش بگذارند. این استدلال به 
واسطه تنها چند ماه مانده تا بازی های المپیک دور از منطق 
به نظر نمی رسد.  انتظار می رفت ما نیز چنین تدبیری را به 
کار می بستیم؛ خصوصا ضرورت داشت تعدادی از نفرات برتر 
کشتی های انتخابی که برای نخستین بار در چنین جایگاهی 
قرار گرفتند در میدانی چون جام جهانی مورد سنجش جدی 
قرار گیرند اما اعلام اعزام تنها دو کشتی گیر در هر رشته  باعث 
شگفتی شد. بگذریم از اینکه حداقل در انتخاب و اعزام دونفر 
کشتی آزاد نیز تردیدهایی به وجود آمد و روشن نیست نهایتا 
چه کسانی به بلگراد خواهند رفت. رئیس فدراسیون کشتی 
دلیل اتخاذ چنین  تصمیمی را مشکلات مالی و کم اهمیت 

بودن جام جهانی عنوان کرد!
حال باید دید تصمیم نهایی در خصوص شرکت یا حضور 
ناقص کشتی ما در جام جهانی به کجا ختم خواهد شد و آیا 
نسخه ای که ما نوشتیم کارساز خواهد شد یا نسخه روس ها 

و دیگر کشورهای شرکت کننده  به نفع کشتی است؟

پرده دوم

رئیس فدراسیون کشتی در راستای جلب حمایت مسئولان 
استان ها به منظور حمایت از کشتی به مناطق مختلف سفر 
می کند تا به زعم خود بتواند مانع از ریزش کم سابقه علاقه 
مندان و فعالین کشتی استان ها از یک سو  و جلب حمایت 
از سوی دیگر شود. اصل موضوع و حرکت در  های مالی 
مسیری که بتوان آب رفته را به جوی بازگرداند قابل قبول است 
اما گویا در این رفت و آمد ها اصل موضوع یعنی موجودیت 
و اعتلای کشتی تحت الشعاع دیدار با مقامات و حضور در 
ضیافت رسانه ها قرار گرفته و برنامه ای که بتوان با تکیه بر 
آن چشم انداز مورد نظر را ترسیم کرد وجود ندارد. در واقع این 
اتفاقات پیش از آنکه نوید بخش گسترش کشتی باشد افکار 

دیگری را به ذهن متبادر می کند.

قبلا نیز متذکر شده بودیم که بسترسازی، ایجاد درآمد پایدار، 
جذب حمایت های مادی و معنوی مستمر، فراهم ساختن 
برنامه  با در دست داشتن  امکانات و جذب مخاطب، جز 
مطالعاتی حساب شده و عقد قرارداد و پروتکل های مشترک 
با مسئولان استان به ویژه موسسات مالی خصوصی محقق 
نخواهد شد. مسئولان دستخوش تغییر اند و تمام این رفت 
و آمد ها تنها در چند قاب عکس تبلیغاتی و صدا و تصویر 
خلاصه می شود. تبلیغاتی که به هر دردی بخورد برای کشتی 

کارساز نخواهد شد.

پرده سوم

رقابت های لیگ برتر کشتی فرنگی و آزاد با وجود مخالفان و 
موافقان برگزاری آن در شرایط کرونایی به مراحل پایانی خود 
نزدیک می شود. بر همین اساس چهار تیم مرحله نیمه نهایی 
کشتی فرنگی مشخص و زمان مسابقات فینال آن نیز تعیین 
شده و چهار تیم کشتی آزاد نیز همین هفته معرفی خواهند 
شد تا در آینده نه چندان دور و در مرحله آخر پای در میدان 
بگذارند. به خاطر داشته باشیم تا همین جا نیز اعتراضات 
فراوانی به نتایج و داوری ها وجود داشته که در جای خود به 
آن پرداخته شده است. با تمام این اوصاف مهمترین حسن 
این مسابقات که برگزارکنندگان مدام در بوق و کرنا می کنند 
همانا بهره مندی عده ای از ورزشکاران و مربیان از امکانات 
ابتلای شرکت  احتمال  مختصر  این  در  است.  لیگ  مالی 
کنندگان به ویروس کرونا را کنار می گذاریم و امیدواریم هیچ 
یک از قهرمانان به این بیماری گرفتار نشوند با این توصیف و 
پذیرش انتفاع عوامل دخیل از امکان مالی )باز هم به بدقولی 
احتمالی تیم ها کاری نداریم( پرسش های مقدر این است 
که آیا توانستیم با برگزاری این مسابقات به اهداف واقعی 
خودمان در بخش های مختلف برسیم؟ به عنوان مثال از 
۱۷- ۱۸ میلیارد تومان ادعایی که در این رقابت ها هزینه شده 
چه اندازه به جیب سازندگان واقعی، زحمتکشان راستین و 
کسانی رفته که ۱۲ ماه سال برای این ورزش زحمت می کشند 
و خون دل می خورند؟ در بخش فرهنگی و تبلیغاتی جز 
تریبون اختصاصی و عوامل مرتبط و مشتریان پروپاقرص آن 
کدام یک از کارشناسان خارج از دایره خودی ها امکان نقد 
و بررسی منصفانه در برنامه یاد شده را پیدا کرده اند؟ سهم 
کارشناسان واقعی و غیر همسو برای ارائه نظر در هرچه بهتر 
برگزار شدن این پروسه ۱۸ میلیاردی چه بوده؟ )جالب اینکه 
آنان حتی با رعایت پروتکل های بهداشتی حتی امکان حضور 
در سالن مسابقات را هم پیدا نکردند!( این مسابقات چه بهره 
فنی، حرفه ای، آموزشی و تشویقی برای کشتی کشور داشت 
و چراهای بسیار دیگر که در فرصت مناسب پس از پایان لیگ 

به آن ها پرداخته خواهد شد.

نسترن کیوان پور

  نویسنده و خبرنگار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی اصغر خلیل زاده« 
- ریاضیدان فقید - را گرامی می دارد

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک معاصر زنده - موسیقی متن من Alive - My Soundtrack اثری از 
ویولنیست چیره دست آلمانی، دیوید گرت David Garrett است. 

او به واسطه اجرای پرشور قطعات و در عین حال دقت بالا در حال حاضر یکی از 
برجسته ترین نوازندگان ویولن دنیای موسیقی است که از شهرتی جهانی برخوردار 
است. هر فردی در گستره کره زمین به قطعاتی علاقه مند است که از آن ها می توان 
به عنوان موسیقی متن زندگی او یاد کرد و شخص با شنیدن هر کدام به یاد 
وقایع مختلف زندگی اش می افتد. آلبوم زنده - موسیقی متن من مجموعه ای از 
قطعات موسیقی بدون کلام از آثار مورد علاقه او از هنرمندان مختلف است که 
خاطرات او را رقم زده اند. او در این آلبوم با ترکیب و بازبینی در این قطعات و 
تنظیم آن ها برای اجرای ویولن، آن ها را شخصی سازی کرده و به عنوان یک آلبوم 

مستقل عرضه کرده است. 
 ،Bee Gees در این آلبوم آثار اصلی از گروه ها و هنرمندان بزرگی چون بی جیز
گروه رولینگ استونز Rolling Stones، سرگئی پروکفیف Sergei Prokofiev، جان 
لنون John Lennon و ... توسط دیوید گرت با تنظیم مجدد برای ویولن گردآوری 
شده اند. این آلبوم اثری شنیدنی است، با آن هم می توان به سلیقه موسیقایی 
این هنرمند پی برد و هم تجربه جدیدی از شنیدن برخی از مشهورترین آثار تاریخ 

موسیقی را کسب کرد.

Alive - My Soundtrack
:: دیوید گرت ::

چه کسی می تواند بگوید که با پایان انتقام جویان دلش پر از غم نشد و خداحافظی 
با قهرمانانی که حدود ۱۳سال با آن ها همراه بودیم، باعث شد تا »انتقام جویان: 
پایان بازی«، بعد از پایان دراماتیک قسمت قبلی اش یعنی »جنگ بی نهایت« به 
یکی از بهترین فیلم  های۲۰۱۹ بدل شود و همگی یک حس نزدیکی به آن داشته 
باشیم. بعد از انتظار یک ساله ای که برای تماشای این فیلم داشتیم، بالاخره این 
فیلم منتشر شد و یک پایان درست و منطقی بر مجموعه فیلم های انتقام جویان 
و سه فاز اولیه دنیای سینماتیک مارول بود. برادران روسو بعد از قسمت سوم 
انتقام جویان، بار دیگر کارگردانی این فیلم را بر عهده گرفتند و یکی از ویژگی  های 
جذاب فیلم این بود که آن ها به هیچ کس اجازه ندادند که راجع به فیلم صحبت 
کنند و حتی از بازیگران فیلم، فقط سه نفر از آن ها پایان نهایی و اصلی فیلم را 
می دانستند. بعد از سکوت رسانه ای عجیب بالاخره این فیلم اکران شد که بعد از 
انتشارش، رکورد پرفروش ترین فیلم تاریخ را با پشت سر گذاشتن فروش فیلم 
Avatar جابه جا کرد.جلوه های ویژه خارق العاده، موسیقی جذاب، طراحی تولید 
بسیار بزرگ و عجیب، کارگردانی حماسی و جذاب همگی دلایلی هستند که فیلم 
»انتقام جویان: پایان بازی« را جزو بهترین فیلم های۲۰۱۹ قرار می دهند. اگر قرار بود 
این فیلم در ایران فیلم برداری شود، در بخش های شهری می توان از تهران،  در بخش جنگلی 

می توان از رشت و برای بخش کویری آن می توان از دشت بزرگ لوت استفاده کرد.

انتقام جویان: پایان بازی
::   برادران روسو   ::

»زندگی مشترک بدون فریاد« نوشته هال ادوارد رانکل و جنی رانکل است و دربردارنده 
راهکارهایی برای حفظ آرامش، رشد کردن و صمیمی تر شدن است.

در بخشی از کتاب می خوانیم: 
بزرگ  درباره جشن های  ازدواج کنند. دخترهای کوچک  تقریباً همه می خواهند 
عروسی، رؤیاپردازی می کنند و پسرها هم، حتی پیش از آنکه چیزی به زبان بیاورند، 
درباره دختر رؤیاهایشان خیال می بافند. بانوان جوان چند گام جلوتر می روند و خود 
را در خرید عروسی و دیگر مراسم مربوط به آن می بینند. مردان جوان با وجود ترس 
از تعهد، همچنان به طور مستمر در پی یافتن دختری رؤیایی اند که ارزش ازدواج و 
زندگی مشترک تا آخر عمر را داشته باشد. و البته که آنها کمدی های عاشقانه را تماشا 
می کنند.  درست است بیشتر پسرها کمدی های عاشقانه می بینند؛ نه به این دلیل که 
به شخصی علاقه مند هستند؛ بلکه به دلیل اینکه در پایان تمام کمدی های عاشقانه، 
زوجی به هم می رسند. شخصیت های فیلم می خواهند این مسئله را تجربه کنند. 
دوستان این شخصیت ها، آن ها را به این مسأله  ترغیب می کنند و تماشاچیان برای 
دیدن این رویداد سر و دست می شکنند. اگر شخصیت ها با هم ازدواج نکنند، فیلم های 
عاشقانه ساخته نمی شوند. به تمام فیلم های کلاسیک نگاهی بیندازید. همه ما این 
فیلم ها را دوست داریم؛ زیرا علاوه بر آنکه به نحوی باورنکردنی سرگرم کننده اند، بر یک 

واقعیت نیز متمرکز شده اند: تقریبا همه می خواهند ازدواج کنند.

زندگی مشترک بدون فریاد- هال ادوارد رانکل؛ جنی رانکل 
::  ترجمه: اکرم قیطاسی ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»خورشید« مجیدی به آمریکا می رود
حوزه  در  فعال  شرکت  شناخته شده ترین 
در  زبان  غیرانگلیسی  فیلم های  توزیع 
آمریکا، حق پخش »خورشید« جدیدترین 

ساخته »مجید مجیدی« را خرید.

بزرگداشت رویا تیموریان در جشنواره »سدیدیسورتو« ایتالیا
تقدیر از یک عمر فعالیت هنری و بزرگداشت 

رویا تیموریان در هفدهمین دوره برگزاری 
جشنواره بین المللی »سدیدیسورتو« ایتالیا 
»ایرانفست«  زنان روی صحنه  در بخش 

برگزار شد.

»قدم یازدهم« بهترین فیلم جشنواره بین المللی 
لوبلین شد

فیلم  بین المللی  چهاردهمین جشنواره 
خود  کار  به  حالی  در  لهستان  لوبلین 
پایان داد که پویانمایی »قدم یازدهم« به 
کارگردانی مریم کشکولی نیا موفق به دریافت 

جایزه بخش کودک این رویداد هنری شد.

نمایش انیمیشن کوتاه »اچ۲هوپ« ایران در 
سیگراف آسیا

اولین  »اچ۲هوپ«،  کوتاه  انیمیشن 
 )Virtual Reality( آر  وی  انیمیشن 

آسیا  سیگراف  در  هورخش  استودیو 
نمایش داده می شود.

نقش  در  کانری«  »شان  اسلحه  فروش 
جیمز باند

در  کانری«  »شان  استفاده  مورد  اسلحه 
اولین حضورش در نقش »جیمز باند« در 
یک حراجی به قیمتی بالغ بر ۲۵۰هزاردلار 

به فروش رفت.

رئیس فراهم آوری، آماده سازی و کنترل منابع غیرکتابی 
و پیایندهای کتابخانه ملی گفت: گروه منابع غیرکتابی 
در کتابخانه ملی، منابع غیرکتابی چاپی و الکترونیکی از 

جمله آثار موسیقی و پایان نامه را در بانک کتابشناسی 
تا پژوهشگران در سطح بین المللی  ملی ثبت می کند 

بتوانند به این آثار دسترسی پیدا کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، الهام حیدری درباره فعالیت 
گروه منابع غیرکتابی کتابخانه ملی بیان کرد: کتابخانه 
ملی هر کشوری میراث فرهنگی و ملی آن کشور به شمار 
می آید، بنابراین هر منبعی از جمله منابع غیرکتابی، که 
وارد کتابخانه ملی شود در بانک کتابشناسی ملی ثبت و 

قابل رصدپذیری در سطح بین المللی خواهد شد.
واسپاری  مصوبه های  اساس  بر  گروه  این  افزود:  وی 
 ۱۲۰ جلسه  و  ۲۱اردیبهشت۱۳۷۸  مورخ   ۴۴۱ جلسه 
مورخ ۲۰خرداد۱۳۹۱ شورای عالی انقلاب فرهنگی، منابع 
غیرکتابی ناشران را دریافت و در بانک کتابشناسی ملی 
ثبت می کند تا مشخصات آثار چاپی و الکترونیکی، از 
جمله آثار موسیقایی دسترس پذیر شوند. کارشناسان گروه 
منابع غیرکتابی کتابخانه ملی با ناشران و تولیدکنندگان 
منابع غیرکتابی براساس مصوبه های واسپاری تماس و 
ارتباط می گیرند تا آن ها را ترغیب  کنند که یک نسخه 
از آثارشان را به کتابخانه ملی و به نوعی به ملت ایران 

اهداء کنند.
تولیدکنندگان  و  ناشران  تمامی  کرد:  تصریح  حیدری 
ناشران  جمله  از  غیرکتابی،  منابع  خصوصی  و  دولتی 
آثار موسیقی و دانشگاه ها می توانند منابع منتشرشده 
و تولیدشده خود را به عنوان میراث فرهنگی کشور به 

کتابخانه ملی واسپار و ثبت کنند.
حیدری ادامه داد: تلاش شده است دریافت این منابع 
بر  شود.  سهل  و  آسان  کنونی  ایام  در  خصوص  به 
ناشران  سایر  و  دانشگاه ها  دانشجویان،  اساس،  همین 
طریق  از  می توانند  غیرکتابی  منابع  تولیدکنندگان  و 
پست  و   www.nlai.ir/sending-thesis خدمت  میز 
الکترونیکی nonbook-acquisition@nlai.ir منابع خود 
را ارسال کنند. اعلام وصول این آثار نیز از همان طریق 

پست الکترونیکی برای آنان ارسال خواهد شد.
منابع  اکثر  این که  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
غیرکتابی به سمت دیجیتال سازی سوق پیدا کرده است، 
پدیدآورندگان به راحتی می توانند آثار خود را به صورت 
به  واسپاری،  مصوبه  اساس  بر  فشرده  لوح  یا  و  فایل 

کتابخانه ملی ارسال و در کتابشناسی ملی ثبت کنند.

ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  معاونت هنری  دفتر موسیقی 
اسلامی در هفته گذشته مجوز ۱۶۷ تک آهنگ و یک 

آلبوم را در ژانرهای مختلف صادر کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی دفتر 
موسیقی، از میان آثاری که در هفته گذشته مجوز انتشار 
گرفتند، می توان به »ویوا آوا « به آهنگسازی شهرداد 

به  »امپراطور«  کلاسیک،  موسیقی  حوزه  در  روحانی 
خوانندگی مجتبی کبیری و آهنگسازی مانی ارمغان، » 
آنچه گذشت« به خوانندگی حمیدچراغعلی و آهنگسازی 
و  آهنگسازی  به   » اول  »شب  چراغعلی،  محمدرضا 
خوانندگی گرشا رضایی، »جاموندم« تیتراژ سریال »گیسو« 
به خوانندگی و اهنگسازی محمدرضا گلزار و »حسرت« به 

خوانندگی فریدون آسرایی و آهنگسازی مجتبی مصری 
اشاره کرد.

هفته  هر  موسیقی  دفتر  هفتگی  مجوز  صدور  گزارش 
منتشر خواهد شد. گفتنی است که برای این آثار صرفا 
مجوز انتشار صادر شده و زمان انتشار آن در اختیار مالک 

اثر است.

کتاب

موسیقی

دسترسی به منابع غیرکتابی در کتابخانه ملی

دفتر موسیقی هفته گذشته ۱۶۸مجوز صادر کرد

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »جواد معروفی«

 - آهنگساز، تنظیم کننده و نوازنده پیانو - را گرامی می دارد



6
روزنامه

یکشنبه 16 آذر 99 -  شماره  633

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مجید غلام نژاد« 
- فوتبالیست فقید - را گرامی می دارد

ورزشی

غضنفرهای داخلی خوشحال تر از آل سعود!

پرسپولیس نگران حریف
 باشد یا هجمه های رنگی؟

هجمه های زیادی به بهانه لغو دیدار نساجی  
پرسپولیس علیه فینالیست شایسته آسیا در 
حالی طی 48 ساعت گذشته افزایش یافته که 
هر کدام از این حضرات در ظاهر و مقابل دوربین 
ها از حمایت خود می گویند و پرسپولیس را 

نماینده فوتبال ایران می دانند.
به یقین پرسپولیس اکنون نماینده فوتبال ایران 
است ولی آنقدر مظلوم واقع شده که هم باید 
نگران ائتلاف سعودی ها با AFC باشد و هم 
زخم زبان خودی ها را تحمل کند و در همین 
حال به فینال و جام قهرمانی آسیا پس از ٢7 

سال بیاندیشد.
اگر آیین نامه لیگ را دوستان بخوانند خواهند 
دید که به فکر این روزها هم بوده و پیش بینی 
کرده که هرگاه نماینده ای از ایران به مراحل 
پایانی لیگ قهرمانان آسیا راه یافت همه باید 
کمک کنند تا نماینده ما با آسودگی خاطر به 
دیدار رقبا برود. لغو دیدار های نماینده ایران هم 
در لیگ داخلی ذکر شده ولی چون فدراسیون 
فعلا چند جزیره ای است هرکی به نفع خودش 
این رای را مصادره می کند و از قوانین لیگ 
غافل شده اند یا خود را به خواب غفلت زده اند.

در حالیکه معلوم نبود که پرسپولیس به فینال 
برود و شاید استفلال یا سپاهان و یا شهر خودرو 

اکنون فینالیست بود.
عجیب اینکه یک فردی که قبلا پرچم فروش 
استقلال بود و از بی لیاقتی مدیران باشگاه حالا 
برای باشگاه آبی خط و ربط تعیین می کند در 
پیج شخصی خود قهرمانی های پرسپولیس را 
قلابی دانسته که با حمایت وزیر ورزش به دست 
آمده است و لغو بازی پرسپولیس با نساجی را 
به عنوان شاهد ادعای خود ذکر کرده است. باید 
سوال شود رفتن به فینال آسیا هم با همین 

تصور خام صورت گرفته است!؟

کند  می  تلاش  که  استقلال  باجناق سرمربی 
دوباره خودش را به این باشگاه بچسباند برای 
انحراف افکار هواداران آبی از ناکامی 4 هفته 
اول استقلال در لیگ به  تحریک آن ها پرداخته 
ولی  کند  لاپوشانی  را  باجناق  های  تا ضعف 
خدمتش عرض می کنیم که تا دربی بیشتر به 
باجناق وقت نمی دهند و این پرسپولیس یقینا 
اگر در دربی استقلال را شکست دهد محمود 
صفحه  پشت  از  را  ها  اعتراض  صدای  فکری 

تلویزیون هم خواهد شنید!
اما بحث بر سر فینالیست آسیا و حمایت همه 
آن ها که عرق ملی دارند از این تیم است. بارها 
از محمدرضا ساکت انتقاد کرده ایم ولی حمایت 
را که یک وظیفه ملی  پرسپولیس  از  ساکت 
دانسته و گفته که هر کمک دیگری هم از ما 
ساخته باشد برای پرسپولیس انجام می دهیم 

را باید ستود.
متاسفانه بداخلاقی ها اکنون از جانب کسانی در 
حال توسعه است که از بد حادثه یک دوره ای 
مسولیتی در باشگاه های مردمی به آن ها داده 
شد و همان ها با تکیه بر نام استقلال به چنان 
نان و نوایی رسیدند که در خواب شب هم نمی 
دیدند و حالا هواداران را در فضای مجازی به 

بداخلاقی و بی اخلاقی توصیه می کنند.
اما در حالیکه این آدم های کوچک و کوتوله 
با خوشحالی طبل و شیپور بدست گرفته اند و 
از تعویق فینال آسیا خوشحالی را به هواداران 
خود تزریق می کنند با بیانیه  AFC  امروز کمی 
ساکت شده اند ولی خداوکیلی هواداران واقعی 
چه استقلالی و چه پرسپولیسی و سپاهانی و 
تراکتوری و... همه دل در گرو موفقیت فوتبال 
این  اگر  و  دارند  ایران  فوتبال  نماینده  و  ملی 
آدم های کوتوله تحریک نکنند آن ها عمیقا از 
موفقیت پرسپولیس یا هر تیم دیگری که جای 

پرسپولیس باشد خوشحال می شوند.
یک تذکر هم به شیپورچی های سابق و نو 
کیسه های امروز بدهیم که بیش از این آب 
دست  پرونده شماها  چون  نکنید  آلود  گل  را 
ماست و اگر هواداران جوان نمی دانند شما از 
کجا به کجا رسیده اید ما که می دانیم... به امید 
موفقیت پرسپولیس نماینده ایران در فینال لیگ 

قهرمانان آسیا.

دیالوگدیدگاه

»سرمربی تیم هندبال سپاهان اصفهان« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

دختران طلایی اصفهان مدعی قهرمانی

سرمربی هندبال سپاهان: تیم هندبال سپاهان تلفیقی از نوجوانان، 
جوانان است و دختران جوان طلایی پوش اصفهانی در کنار ملی پوشان 

باتجربه مدعی قهرمانی هستند.
فاطمه محمد خانی سرمربی با دانش و کاردان تیم هندبال سپاهان 
اصفهان پس از پیروزی مقتدرانه در مصاف با تیم پرسپولیس بهبهان، در 
گفتگوی تلفنی با خبرنگار روزنامه دنیای هوادار در اصفهان اظهار داشت: 
دختران جوان و طلایی پوش اصفهان در کنار باتجربه های ملی پوش با 
ارائه بازی های خوب و سرعتی خود نشان دادند شایسته کسب مقام 
قهرمانی شانزدهمین دوره مسابقات لیگ برتر هندبال بانوان می باشند که 
دور برگشت مرحله  اول آن به میزبانی بسیار خوب مشهد در سالن شهید 

بهشتی این شهر مقدس زیر نظر فدراسیون هندبال به مورد اجرا درآمد .
 A محمد خانی افزود: این رقابت ها در دو گروه برگزار شدکه از گروه
تیم سپاهان اول شد و تیم های اشتاد سازه مشهد، پرسپولیس تهران 
و فیروز کوه در رده های بعدی قرار گرفتند. در گروه B تیم شهید شاملی 
کازرون اول، تیم تاسیسات دریائی دوم و تیمهای ذوب آهن و بافق یزد 
سوم و چهارم شدند که به احتمال زیاد مرحله بعد تا دو یا سه هفته 

دیگر دنبال خواهد شد.
سرمربی تیم سپاهان تصریح کرد: در مرحله بعد دو تیم صدرنشین با هم 
بازی نمی کنند و بر اساس امتیازات دور برگشت محاسبه خواهند شد.

خانم محمد خانی در مورد تیم های شرکت کننده در این دوره رقابت 
های لیگ برتر اظهار داشت: تیم ها با آمادگی کامل به این مسابقات 
آمده بودند و رقابت ها سرعت بالایی داشت و جوان ها با انرژی خوبی 

ظاهر شدند، منتها کم تجربه بودند و نیاز به کسب تجربه دارند.
وی اضافه کرد: البته تیم هایی مثل سپاهان، شهید شاملی کازرون، 
ذوب آهن و تاسیسات دریایی و اشتاد سازه مشهد از بازیکنان باتجربه و 
ملی پوش خوبی برخوردار بودند که مکمل بازی سرعتی جوانان شده بود 
و مسابقات کیفیت و جذابیت بیشتری پیدا کرده بود که در پیروزی تیم 

ها نیز تاثیر بسزایی داشت.
سرمربی تیم سپاهان با این اشاره که تیم ما از وجود نوجوانان، جوانان  
تشکیل شده است گفت: چند بازیکن ملی پوش نظیر فاطمه خلیلی 
دروازه بان اول، الناز قاسمی خط زن، مینو عباسی گوش زن، حدیث 
نوروزی بغل راست و راضیه جانباز بغل چپ که از بهترین های تیم 
ملی و بازیکنان با اخلاق و خوش تکنیک هستند در کنار جوانان قرار 
دارند تا هم الگوی اخلاق و هم انتقال دهنده تجربه به آن ها باشند که 
ازجمله جوانان با تکنیک می باشند  و از خلاقیت های خوبی برخوددارند.
وی تصریح کرد: البته در تیم های  ذوب آهن، کازرون، تاسیسات 
دریائی، بهبهان و مشهد نیز بازیکنان بومی خوبی وجود دارند که با آینده 
ای روشن می توانند در آینده ای نزدیک به تیم های ملی دست پیدا 
کنند به شرطی که کمیته استعدادیابی فدراسیون به نحو شایسته ای از 
این چهره های پرفروغ برای تشکیل تیم هایی در سطح بالا توجه ویژه 

ای داشته باشند.
خانم محمد خانی با اطمینان خاطر نشان کرد، کمیته استعدادیابی می 
تواند از بین همین جوانان، بازیکنان خوبی را برای پشتوانه تیم های 

ملی برگزیند و زیرساخت تیم ملی را محکم تر سازد.
محمدخانی بر این باور یقین داشت که با برنامه ریزی های اصولی و 
تدوین شده و با تشکیل اردوها و بازی های تدارکاتی می توانیم به نتایخ 

خوبی در مسابقات آسیایی دست پید اکنیم.
سرمربی تیم سپاهان در ارتباط با برگزاری دور برگشت مرحله اول گفت: 
مسابقات با اجرای کامل و سخت گیرانه پروتکل های بهداشتی برگزار 
شد و میزبانی خیلی خوب و سالن شهید بهشتی محل برگزاری مسابقات 
هم از همه لحاظ مناسب برای اجرای مسابقات در نظر گرفته شده بود.

وی معتقد بود اگر مسابقات  لیگ برتر تداوم نداشته باشد خیلی از 
بازیکنان که تنها منبع درآمدشان از طریق حضور در تیم های مختلف 
تامین و صرف هزینه های معیشتی و ادامه تحصیلات شان می شود 
با مشکل مالی مواجه می شوند. لذا به همین خاطر لازم می دانم از 
مدیران باشگاه هایی که هندبال بانوان را زیر چتر حمایتی خود قرار داده 
اند تا ۸ تیم با آمادگی بدنی خوبی در این رقابت ها شرکت کنند قدردانی 

و تشکر می کنم.
حمایت  مدیون  و  مرهون  را  خود  ورزشکار  بانوان  کرد:  تصریح  وی 
مدیرعاملان باشگاه هایی می دانند که به همان اندازه که به ورزش 
مردان توجه دارند به ورزش بانوان هم عنایت ویژه ای قائلند و از ورزش 

بانوان به نحو شایسته ای حمایت می کنند.
خانم محمد خانی از اینکه مسابقات به صورت تمرکزی برگزار گردید 
ابراز رضایت کرد و افزود: اگر چه هزینه ها افزایش پیدا کرده بود اما 

اسپانسرها به خوبی تیم ها را ساپورت می کنند.
خانم محمدخانی تصریح کرد: من هم به عنوان سرمربی تیم سپاهان از 
آقای مهندس عظیمیان مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، اعضای هیات 
مدیره و مدیرعامل باشگاه سپاهان و همکارانشان و آقای داوری و خانم 
حقانی تشکر ویژه ای دارم که به خوبی از تیم هندبال بانوان این باشگاه 
حمایت می کنند و بهترین امکانات و شرایط لازم برای ورزش بانوان به 

ویژه هندبال را فراهم می آورده اند.
سرمربی تیم هندبال سپاهان با اشاره به اینکه سال های زیادی در ورزش 
خدمت کرده و زحمت کشیده است گفت: بارها در سایر باشگاه های 
کشور دیده شده که خیلی زود ورزش بانوان به دست فراموشی سپرده 
شده اند، اما در باشگاه سپاهان و ذوب آهن دو باشگاه عظیم و قدرتمند 
وضع اینگونه نیست و همواره تیم های والیبال،  بسکتبال، هندبال، 

فوتبال و فوتسال و سایر رشته های ورزشی بانوان را اسپورت کرده اند.
خانم محمدخانی در پایان ابراز امیدواری کرد که امسال هم تیم های 
اصفهانی بتوانند در تمام مسابقات لیگ برتر بدرخشند و از جایگاه والایی 

برخوردار باشند.
سرمربی تیم سپاهان در ارتباط با بازیکنان امید که چندسالی است 
از تشکیل اردوی تیم ملی دور مانده اند گفت: بازیکنان امید از جمله 
گروهایی هستند که در مسابقات جوانان نمی توانند حضور پیدا کنند 
در بزرگسالان نیز کمتر مورد استفاده قرار می گیرند، بهتر است فدراسیون 

روی امیدها هم سرمایه گذاری کند.
شایان ذکر است که تیم فیروز آباد به علت داشتن چند بازیکن کرونایی 
از شرکت در این مرحله از مسابقات غیبت داشت که باید دید نظر کمیته 

انضباطی فدراسیون چیست!
سرپرست فنی مسابقات خانم میرکمالی از مشهد و ناظران داوری خانم 

ها: شفایی از تهران و مقبول از تبریز بودند.
دور رفت این رقابت ها در تهران بود مرحله اول دور برگشت در مشهد 
برگزار شد اما میزبان مرحله بعدی دور برگشت و زمان ادامه مسابقات به 
روشن شدن وضعیت تیم فیروز آباد از سوی کمیته انضباطی فدراسیون 

بستگی دارد.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »عیسی صدیق« ورزشی
- ادیب، نویسنده و سومین رئیس دانشگاه تهران - را گرامی می دارد

۲ برد و ۳ تساوی خادم الشریعه در روز نخست
 »Belt and Road Women's Summit«  بانوی شطرنج باز ایران که در مسابقاتی تحت عنوان

شرکت کرده است در روز اول این رقابت ها مقابل ۵حریف خود قرار 
گرفت. سارا سادات خادم الشریعه در مسابقات آنلاین به دو پیروزی 

و سه تساوی دست یافت تا در پایان روز اول این رقابت ها، جایگاه 
دومی را به نام خود کند.

مریم رنجبر: انگیزه ای برای بازگشت به تیم ملی ندارم
برنامه ریزی جهت  با تأکید بر ضرورت  عضو پیشین تیم ملی کامپوند 

حمایت از ورزشکاران و مدال آوران خاطرنشان کرد: از سال۹۷ که از 
تیم ملی خداحافظی کردم، به دلیل عدم دریافت حق و حقوق و نیاز 

مبرم مالی، کمان خود را به فروش رسانده و دیگر انگیزه ای برای 
بازگشت به تیم ملی ندارم.

ارجاع اتفاقات داوری لیگ کشتی به یک تیم ۳نفره
پس از اشتباهات رخ داده در مبارزه محمدهادی ساروی فرنگی کار وزن ۹۷کیلوگرم 

تیم صبانور درجریان مبارزه با مهدی بالی از تیم دانشگاه آزاد، قرار است فیلم 
کامل این مبارزه توسط ۳داور بین المللی بی طرف بررسی شود و اگر اشتباه 

تأثیرگذار داوران اثبات شود، تصمیم بامسئولان فدراسیون، سازمان لیگ 
و کمیته داوران است تا نظرنهایی خودرا اعلام کنند.

پولادگر به بالاترین درجه فنی فدراسیون جهانی تکواندو رسید
)TD( سطح  نماینده فنی  به عنوان  سیدمحمد پولادگر- رئیس فدراسیون تکواندو 

۳فدراسیون جهانی تکواندو انتخاب شد و می تواند در رویدادهایی همچون بازی های 
المپیک، بازی های قاره ای و جهانی و رقابت های قهرمانی جهان به عنوان نماینده 

فنی مسابقات حضور داشته باشد.پیش از این پولادگر به  عنوان نماینده فنی 
سطح۲ فدراسیون جهانی دررقابت های با گرید G۲، G۱ و G۴ حضورداشته است.

معرفی تیم ارمنستان برای حضور در جام جهانى کشتی صربستان 
 بعد از آنکه اتحادیه جهانی به دلیل عدم استقبال تیم های مدعی ازبرگزاری جهانی، 

تصمیم گرفت درهمان تاریخ مقرر جام جهانی انفرادی را درصربستان 
برگزارکند، چند تیم دیگر نیز ازعدم حضورشان در این رقابت ها خبر 

داده اند و برخی مثل ایران گفته اند با تیم ناقص به بلگراد می روند و 
ارمنستان تصمیم گرفته با تیم کامل در جام جهانی انفرادی شرکت کند.

بازگشت بانوی المپیکی کاراته به ایران 
 نخستین بانوی المپیکی کاراته ایران بعداز انجام جراحی دوم روی زانوی 

خود، صبح شنبه-۱۵ آذرماه به ایران بازگشت.حمیده عباسعلی اسفند 
سال گذشته و درجریان دیدار فینال رقابت های لیگ جهانی سالزبورگ 

در اتریش درثانیه های پایانی مقابل حریف ایتالیایی دچار پارگی رباط 
ACL زانو شد و درکشور آلمان تحت عمل جراحی قرارگرفت.

صعود ۹ پومسه رو کشورمان به فینال مسابقات قهرمانی جهان
نتایج مرحله نیمه نهایی بخش استاندارد مسابقات آنلاین قهرمانی جهان 

پومسه۲۰۲۰ مشخص شد و ۹نماینده کشورمان توانستند به مرحله فینال این 
دوره از رقابت ها راه پیدا کنند.مسابقات آنلاین قهرمانی جهان پومسه۲۰۲۰ 

با حضور ۴۰۱شرکت کننده از ۷۹کشور در دو بخش انفرادی استاندارد 
و ابداعی از روز ۲۶آبان ماه تا ۲۵آذرماه به صورت آنلاین برگزار می شود.

زمان قرعه کشی مسابقات لیگ برتر تنیس روی میز مشخص شد
 طبق اعلام فدراسیون تنیس روی میز ۱۸آذرماه به عنوان آخرین مهلت تکمیل 

مدارک تیم های حاضر در لیگ برتر تعیین شده است که پس از آن 
قرعه کشی رقابت های لیگ برتر ۲۳آذرماه برگزار خواهد شد.پس از تاریخ 

تعیین شده تیم هایی که مدارک آن ها کاملاً به فدراسیون تنیس روی 
میز ارسال نشده باشد از رقابت ها کنار گذاشته خواهند شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

کی روش گزینه سرمربیگری تیم الریان قطر
خبرنگار رسانه های پرتغالی خبر داد: کارلوس 
فوتبال  ملی  تیم  سابق  سرمربی  کی روش 
کلمبیا گزینه جدی تیم الریان قطر است؛ تیمی 
که شجاع خلیل زاده مدافع ایرانی را در اختیار دارد.

علی لطیفی سرمربی جدید چوکا تالش شد
استارت تغییر مربیان در فصل جدید فوتبال 

ایران خیلی زود و از لیگ دسته اول زده 
شد. در حالی که رقابت های لیگ دسته 
سر  پشت  را  خود  هفته  دو  تنها  اول 
گذاشته، هادی شکوری- سرمربی پیشین 

چوکا تالش بعد از تحمل دو شکست از کار 
برکنار شد تا علی لطیفی جای او را بگیرد.

حذف زنیت در حضور سردار آزمون
با  روسیه  پترزبورگ  سنت  زنیت  فوتبال  تیم 
قبول شکست برابر کلاب بروژ بلژیک از لیگ 
قهرمانان اروپا حذف شد و شانس حضور در 
لیگ اروپا را هم از دست داد. در این بازی 
که در بلژیک برگزار شد سردارآزمون مهاجم 

ایرانی ۹۰دقیقه برای زنیت بازی کرد.

پرسپولیس تا فینال آسیا به اردو می رود
تیم فوتبال پرسپولیس به منظور ایزوله سازی 
تا فینال رقابت های لیگ قهرمانان آسیا به 

اردوی طولانی مدت خواهد رفت.

باید در تابستان »مسی« را می فروختیم
سرپرست باشگاه بارسلونا می گوید که آبی 
اناری ها در تابستان سال جاری برای تسکین 
و تعدیل مشکلات مالی، باید به »لیونل 

مسی« اجازه جدایی می دادند.

با توجه به اعزام شدن کاپیتان تیم ملی والیبال ایران به 
چین جهت حضور در لیگ این کشور، اکنون تنها یک ستاره 

والیبال ایران بدون تیم باقی مانده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سعید معروف کاپیتان تیم ملی 
والیبال ایران، سرانجام پس از مدت ها حضور در آمریکا به 
دلیل تعطیلی مسابقات لیگ برتر چین بخاطر ویروس 
کرونا، بامداد روزشنبه- ۱۵آذرماه برای حضور در تمرینات 
تیم بایک موتورز، ایالات متحده را به مقصد چین ترک کرد 

تا در تمرینات تیم جدیدش شرکت کند.
معروف که فصل گذشته با این تیم چینی قرارداد امضا 
کرده بود،  پس از قانون منع به کارگیری بازیکنان خارجی 
در لیگ چین به دلیل شیوع ویروس کرونا، پکن را به 
مقصد آمریکا ترک کرد تا تمریناتش را تا چند روز قبل در 
آنجا پیگیری کند. موضوعی که با توجه به نزدیک بودن 
المپیک و نبود معروف در جریان بازی های رسمی، باعث 

نگرانی های اهالی و طرفداران والیبال می شد.
البته این اعزام قرار بود پیش از این ها صورت بگیرد تا 
اندرسون«  »مت  چون  ستاره هایی  همراه  به  معروف 
آمریکایی عازم چین شود. اتفاقی که به دلیل عدم صدور 
ویزای بازیکنان شاغل در لیگ چین رخ نداد. طبق تصمیم 
مسئولان کشور چین همه بازیکنان شاغل در لیگ باید 
به صورت یکباره عازم این کشور شده و دوران قرنطینه را 
سپری کنند. امیر خوش خبر پیش از این با تایید این خبر 
گفته بود: »طبق اخباری که بنده دارم همه بازیکنان شاغل 
در لیگ چین باید یکباره عازم این کشور شوند و یک دوران 
قرنطینه طولانی مدت را هم سپری کنند که احتمالا به 

مدت ۲۰روز باشد!« 

غفور همچنان بدون تیم است

اما اکنون با توجه به نزدیک بودن زمان شروع لیگ چین 

و پیوستن معروف به ترکیب بایک موتورز، تنها امیر غفور 
دیگر ستاره تیم ملی والیبال ایران باقی ماند که فعلا تکلیف 
خود برای حضور در یک تیم باشگاهی را در چند ماه مانده 
تا المپیک مشخص نکرده است. مسئله ای که با توجه به 
نقش پررنگ غفور در ترکیب تیم ملی از حساسیت بالایی 

برخوردار است.
ستاره تیم ملی والیبال ایران که درخشش فوق العاده ای در 
فصل ۲۰۱۹ لیگ ملت ها داشت و در ترکیب تیم قدرتمند لوبه 
ایتالیا بازی می کرد، به دلیل مصدومیت نا به هنگام از ناحیه 
کمر شانس ادامه همکاری با این تیم را از دست تا برای پشت 

سر گذاشتن دوران مصدومیت خود به ایران بازگردد.
است،  شده  ایران  وارد  اردیبهشت ماه  یکم  از  که  غفور 
تمریناتش را در شهر کاشان سپری می کند و فعلاً تا به 
این لحظه با هیچ تیم داخلی یا خارجی به توافق نرسیده 
است. البته طبق آخرین مصاحبه امیر خوشخبر سرپرست 
تیم ملی والیبال ایران با ایسنا، احتمالا او در نیم فصل 
به یکی از تیم های داخلی بپیوندند که در این میان نام 
سایپا از سایر تیم ها بیشتر به گوش می رسد. حال باید 
منتظر ماند و دید که تکلیف ستاره تیم ملی ایران چه 

خواهد شد.
البته دیگر ستاره تیم ملی والیبال ایران سیدمحمد موسوی 
نیز در مقطعی از نیم فصل اول لیگ برتر با تیم سایپا 
قرارداد داشت که پس از دریافت پیشنهاد تیم »پیاچنزا« 
در سری آ ایتالیا، تصمیم گرفت قراردادش با نارنجی پوشان 
را فسخ کرده و به این تیم ایتالیایی بپیوندد. این دومین 
تجربه حضور موسوی در لیگ های خارجی است،  او فصل 
گذشته برای تیم »ایندیکپول اولشتین« در پلاس لیگای 

لهستان توپ می زد.

توپ و تور

به بهانه صدور ویزا و پرواز معروف به چین؛

 یک ستاره بدون تیم!



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: الهام آمرکاشی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمد حیرانی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                  n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات               n  دبیر سرویس ورزشی: محمدرضا ولی زاده                    n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

یکشنبه 16 آذر 99 -  شماره  633

www.donyayehavadar.ir

نگاهی  به  درآمد ها
در  بودجه 1400

طرح:   امیررضا  بیات

منابع شرکت های دولتی، بانک ها
و موسسات انتفاعی وابسته به دولت

1561 هزار میلیارد تومان

درآمد های اختصاصی دولت
88 هزار میلیارد تومان

2435 هزار میلیارد تومان
جمع منابع بودجه کشور

جمع با کسر ارقامی که دوباره منظور شده اند

مالیات .گمرک .خدمات دولتی
317 هزار میلیارد تومان

فروش اوراق. سهام کارخانجات

298 هزار میلیارد تومان

منابع
عمومی
دولت:

841
هزار میلیارد

تومان

23درصد درآمد عمومی دولت
درآمد حاصل از فروش نفت

199 هزار میلیارد تومان

فروش دارایی های سرمایه ای

225 هزار میلیارد تومان


